

157 HOMESTEAD ST, LA PUENTE



www.157Homestead.com

📑 🗸 😘 🕓 🛗 😭 🎯 🛅 🤉 ID: jerrytjsun







- ▲ Jerry Sun 孫傑瑞 626.589.0997
- www.jerrysun.com

- ChineseBuyLA.com 中文網站
 jerrysun@remax.net
 913 E. Walnut St, Pasadena, CA 91106







🔅 DAD TAAT











這機設計精美西班牙風格的規劃單元開發屋坐落在拉朋地市著名的Hillcrest社區,這個家位於社區裡齒靜而安靜的轉角處,非常靠近社區游泳池和水療中心。地理位置優越靠近學校、高爾夫球場、商店、餐館、拉朋地市政廳和圖書館, 前往高速公路也十分的方便。這機兩層樓的家設有3間臥室、2間半衛浴室,家庭娛樂室、客廳、飯廳、廚房、總共約1,383平方英尺的生活空間,以及連接式可停放兩台車的車庫,洗衣區也設在車庫區。這棟維護反好的房屋內部設有 中央空調系統、所有燈泡都是LED省電燈泡、挑高天花板,防陽腳底板飾條、新的電路板、新的水龍頭、全新的複合式層壓木地板、內部也剛剛重新粉刷油漆過。溫馨的客廳及毗鄉的飯廳採用了開放式的設計感,寬敞的格局營達出舒 遊氛團的生活環境,最適合您招待訪告或和家人享受搬密用餐。美食廚房配有巨色懶櫃和瓷磚後踏板,完善的設備必能滿足所有美食厨師的需求。您可以在下班後在相鄰的家庭娛樂室間享受溫譽的京國和舒節的居住環境,這裡也有溫 暖的壁爐。全新的玻璃門滑動門可通往的雪台,坐下來放鬆和享受週邊等時候,還可以依賞美麗的山景和城市燈火輝地向夜景、樓上共有三個大小合宜的馱室及挑高天花板。主臥套室提供雙門入口及超大狗滑動衣櫃,窗戶也可欣 貸到山景,連接的主衛浴室設有雙水槽洗手档、浴缸配有玻璃門。這個高雅重新裝修過的家提供了非凡的舒適度、絕對是您購屋居住直還,您干萬不可請透過應絕往的機會擁有這個夢想家園。預約看房請來電代理起紀入Jerry孫 626.589.0997 請到我們房子中英文雙語網站內: www.157Homestead.com 有不同角度的3D立體格局視圖,3D實景互動看房影片可虛擬步入看房,高清空拍相片,專業相片,室內動畫移動視頻影片加專業配音員紹語音導覧。



This thoughtfully designed Spanish style attached PUD is nestled in the desirable Hillcrest Community of La Puente. The home is located in a secluded and quiet corner location in the community, very close to community pool and spa. It is situated in close proximity to schools, Golf Course, shops, restaurants, city hall and library, with easy accessibility to freeways.

This two-story home features 3 bedrooms, 2.5 bathrooms, a living room, dining area, kitchen, combining for approximately 1,383 square feet of living space, as well as a 2-car garage with direct access and laundry area. The property features a central A/C system, all LED lights, high ceilings, base molding, new electrical plate, new faucets, new laminate wood flooring throughout, and the interior is freshly painted.

The pleasing living room and dining area doubling as an open area, which are flawlessly designed to suit all casual occasions from entertaining visitors to intimate meals with family. The gourmet kitchen featuring white cabinetry and tile backsplash will fulfill any chef's need. You'll love the sense of warmth ambiance and the comfortable living environment in the adjacent family room with a cozy fireplace. The new sliding door provide access to the enclosed wraparound deck, a perfect spot to sit, relax and enjoy the mountain views and city lights of your lovely surroundings.

Upstairs, you'll find three nice-sized bedrooms with high vaulted ceilings. The master bedroom offers double door entry, oversized sliding wardrobes and an ensuite master bathroom featuring dual sink vanity and a framed-glass shower with tub enclosure. This tastefully updated home offers an exceptional level of comfort and has been lovingly maintained. Don't miss out on this great opportunity to enjoy the ultimate lifestyle in a tranquil living environment.

















